
Protokół Nr 37/14
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego

Rady Miejskiej w Sokółce
w dniu 25 marca 2014 roku

Miej sce posiedzenia: Urząd Miej ski w Sokółce, sala 101.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.00, zakończono o 14.00.
Przewodniczył: Antoni Czaplejewicz - Przewodniczący Komisji Infrastruktury
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
2. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisany do
rejestru zabytków.

3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sokółka w 2014 roku.

4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części obszaru gminy
Sokółka.

5. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Sokółka na

okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w
każdym okręgu wyborczym.

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Sokółka na
stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych
komisji wyborczych.

8. Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach do
Parlamentu Europejskiego zarządzonych na dzień 25 maja 2014 r.

9. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w
Sokółce za 2013 r.

10. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce za 2013 r.
11. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sokółce i Komisji Rady Miejskiej w Sokółce

za 2013 rok.
12. Wolne wnioski

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.



Ad.3
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce za 2013 r.
Radny j.Kazimierowicz zapytał jakie są plany Ośrodka Sportu i Rekreacji na 2014 rok.
Pan Piotr Rygasiewicz Z-ca Dyrektora OSiR odpowiedział, że jest już pozwolenia na budowę
jacuzzi i w tej chwili jest ogłoszony przetarg na wykonawcę do 4 kwietnia jest zbieranie ofert.
Planowane jest również odświeżenie elewacji budynku.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę, dlaczego OSiR nie wykazuje w sprawozdaniu dłużnika
jakim jest Klub Sportowy "Sokół". Pochwalił również za wykonywanie działalności opieki
nad zielenią miejską. Zapytał czy wykonawca wyrobi się w terminie z budową jacuzzi.
Pan Piotr Rygasiewicz Z-ca Dyrektora OSiR wyjaśnił, że były prowadzone rozmowy z
zainteresowanymi wykonawcami, którzy określili przewidywany czas wykonania tej
inwestycji. Basen zostaje zamknięty w terminie od 15 czerwca do 31 sierpnia.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisany do rejestru
zabytków przedstawił Z-ca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Radny P.Kułakowski zapytał czym się różni ten projekt od poprzedniej uchwały.
Z-ca Burmistrza Piotr Bujwicki wyjaśnił, że tamta obowiązywała na tok.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną od projektu uchwały.

Ad.5
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sokółka w 2014 roku przedstawił Z-ca Burmistrza
Piotr Bujwicki.
Radny S.Sawicki zapytał czy ta uchwała wiąże się z pieniędzmi? A jeśli tak to dlaczego tak
mało.
Z-ca burmistrza Piotr Bujwicki wyjaśnił, że w tym roku jest nowy prowadzący schronisko.
Docierają sygnały o rzeczywistych kosztach utrzymania tego miejsca. Klatek jest za mało ale
i jest coraz mniej miejsca na którym można je ustawić. Psy są przywożone w nocy i musimy
je przygarniać. W tym roku rozpoczęli też pracę wolontariusze którzy organizują adopcję tych
piesków i zbiórki pokarmów.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną od projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejSCowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części obszaru gminy
Sokółka przedstawił Projektant firmy Budplan.
Radny P.Kułakowski powiedział, że miał sygnały od mieszkańców, że drogi zostały
narzucone juz po dokonaniu podziału działek przez co ich działki straciły na wartości. Jest z
mieszkanek oczekuje powiększenia tego planu tak żeby już było widać gdzie będą planowane
dalej drogi.
Budplan wyjaśnił, że w danym momencie objęty planem jest ten obszar, każde powiększenie
tego planu o kolejne drogi łączy się dla gminy z kosztami urządzenia tych dróg.
Radny P.Kułakowski zasugerował że uchwalenie planu po takich kawałkach jak ten obszar
powoduje później bałagan.



Budplan wyjaśnił, że intencja tej uchwały było ustosunkowanie SIę do wyroku
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 3 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną od projektu
uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody przedstawił Z-ca Burmistrza
Piotr Bujwicki informując komisję, że wnioskodawca odnośnie lip w Igryłach wycofał swój
wniosek wiec projekt uchwały dotyczy tylko jednego dębu.
Radny P .Kułakowski zapytał czy dąb rośnie na gruntach gminnych.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że tak jest to teren należący do gminy.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną od projektu uchwały.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Sokółka na okręgi
wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu
wyborczym przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną od projektu uchwały.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Sokółka na stałe
obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji
wyborczych przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną od projektu uchwały.

Ad.IO
Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach do
Parlamentu Europejskiego zarządzonych na dzień 25 maja 2014 r. przedstawił Sekretarz
Zbigniew Tochwin
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną od projektu uchwały.

Ad. H
Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce za
2013 r.
Radny S.Sawicki zapytał ile osób otrzyma mieszkanie w tym roku oraz jakie są plany na 2014
rok i co z budynkiem po byłym Środowiskowym Domu Samopomocy.
Dyrektor ZGKiM A.Jackiewicz wyjaśnił, że mieszkania są przyznawane dla osób zgodnie z
zasadami ustalonymi przez radę. Kwalifikują się przeważnie te osoby, które nie maja na
czynsz i wtedy powstają zadłużenia. Co do budynku po ŚDS był ogłaszany juz kolejny
przetarg ale chętnych na ten lokal nie ma ze względu na specyficzny układ pomieszczeń.



Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sokółce i Komisji Rady Miejskiej w Sokółce za
2013 rok.
Dyskusji nie było.

Ad.l3
Wolne wnioski
W wolnych wnioskach projektantka Pani Joanna Lipska przedstawiła projekt uchwały w
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie wsi:
Kurowszczyzna, Wojnachy i Słojniki w gminie Sokółka z przeznaczeniem pod lokalizację
elektrowni wiatrowych.

Protokołowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Antoni Czaplejewicz


